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EINDVERSLAG VAN DE INSPRAAKPERIODE OVER HET PARKJE VAN ’t 

HOFFSTRAAT.  

Hierin staan ook de standpunten van het college van Burgemeester en 

Wethouders op de inspraakreacties. 
 

 

Wie waren uitgenodigd? 

Alle direct aanwonenden en belanghebbenden ontvingen een uitnodigingsbrief om mee te praten 

over het parkje in de Van ‘t Hoffstraat. Ook plaatsten we op 14 maart 2024 een bericht in de Etten-

Leurse Bode.  

 

Hoe konden mensen de tekeningen bekijken? 

Iedere belangstellende kon van 19 februari tot en met 5 maart 2024 het voorlopig ontwerp bekijken. 

Het voorlopig ontwerp stond op de gemeentelijke webpagina. Alle direct aanwonenden, belang-

hebbenden en belangstellenden konden hier digitaal hun reacties achterlaten.  

Op 20 februari 2024 vond de informatieavond plaats in de school Hasselbraam. De bewoners konden 

dichtbij huis het voorlopig ontwerp inzien en vragen hierover stellen. 

Op 1 maart 2024 stonden we klaar voor een telefonisch spreekuur. Van 13.30 uur tot en met 16.30 

uur kon iedereen vragen stellen over het voorlopig ontwerp. 

 

Voorlopig ontwerp 

Op 7 december 2023 hielden we een inspiratieavond voor het parkje voor de bewoners. Op basis van 

de opgehaalde ideeën, vragen en suggesties van bewoners maakten we het voorlopig ontwerp. We 

konden niet alle voorstellen overnemen en moesten namelijk keuzes maken. Daarbij keken we vooral 

naar de voorstellen die het meest voorkwamen en die ook passen binnen het beschikbare budget. 

 

Reacties 

We ontvingen op dit voorlopig ontwerp totaal 15 reacties via de reactieformulieren, e-mails en de 

gemeentelijke website. Alle reacties en vragen zijn in dit eindverslag overgenomen. Een aantal 

reacties en vragen zijn samengevat. Vanwege de privacy staan de namen van de bewoners niet in dit 

verslag.  

 

  

Op basis van de ontvangen inspraakreacties stelde het college van Burgemeester en 

Wethouders de ontwerptekening van het parkje Van ‘t Hoffstraat vast samen met de 

volgende wijzigingen / aanvullingen: 

▪ Het plantvak (met nr. 6, 7 en 8) schuiven we 1 meter op en geven de drie bomen 

een andere plek in dit plantvak; 

▪ Waar een zitbank komt moet ook een prullenbak staan. De prullenbak krijgt een 

plek aan het begin van het park; 
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▪ Plantvak 2 krijgt een iets andere vorm waardoor we het gazon aan alle kanten 

beter kunnen onderhouden; 

▪ In plantvak 4 komt een insectenhotel wat positief bijdraagt aan de natuur op deze 

locatie. 

 

 

In dit verslag zijn de inspraakreacties per onderwerp exact overgenomen:  

 

1. Welke soort afval mag er in de ondergrondse containers? 

2. Komt er een container voor plastic afval? Die ontbreekt nu? 

3. Er staan maar 2 containers ingetekend, terwijl we 4 stromen afval dienen te scheiden, dit is dus 

onvoldoende. Is er daarnaast rekening gehouden met de frequentie van legen, gezien het grote 

aantal woningen dat van dit beperkte aantal containers gebruik moet maken? Gezien de 

bewoners rondom deze containers allemaal appartementen bewonen, hebben zij over het 

algemeen veel minder ruimte dan ‘huizen bewoners’ om hun afval zelf ‘op te slaan’ en zullen zij 

dus met een hogere frequentie gebruik moeten maken van de containers. 

4. Wat zijn de twee zwarte vierkanten aan de straatkant? 

Antwoord op inspraakreactie 1 tot en met 4: In de ondergrondse containers kunt u papier en restafval 

kwijt. Het plastic kunt u aanbieden op het Van Bergenplein.  

Naast het brede toegangspad van 3 meter staan twee bovengrondse bakken voor GFT-afval. Alle 

afvalstromen zijn alleen toegankelijk met een bewonerspas. 

 

5. Graag een oversteekplaats in het Van ’t Hoffstraat tussen de twee appartementenblokken. 

Antwoord op inspraakreactie 5: In principe leggen wij geen zebrapaden of oversteekplaatsen aan in 

30 km/uur gebieden. De Van ’t Hoffstraat is een 30 km/uur weg. Alleen bij bijzondere locaties – zoals 

bij scholen – brengen we wel zebrapaden of oversteekplaatsen aan. Dat gebeurt vlak bij de school 

Hasselbraam. 

Volgens het voorlopig ontwerp brengen we tussen de appartementenblokken wel inritten aan voor 

minder-validen.  

 

6. Het achterpad achter Beukenlaan 48 tot en met 54 ziet er smal uit. Graag minimaal 1,80 meter 

breed voor minder validen. 

Antwoord op inspraakreactie 6: We leggen dat achterpad aan die 6 tegels (= 1,80 m) breed is. 

 

7. Kan de jeu de boules baan iets meer naar het hoofdpad opschuiven? 

Antwoord op inspraakreactie 7: Op het voorlopig ontwerp hebben we speciaal aangegeven 

“mogelijke ruimte voor jeu de boules baan”. Tijdens de inspiratieavond van 7 december stelden 

enkele mensen dit als een leuk idee voor. De jeu de boules baan gaan we nu niet aanleggen omdat dit 

niet past binnen het beschikbare budget voor het parkje. Als later blijkt dat er toch voldoende animo 

hiervoor is kan gebruik worden gemaakt van het gemeentelijk leefbaarheidsfonds. Dan kunnen we 

alsnog overwegen de jeu de boules baan aan te leggen.  

Heeft u interesse in de jeu de boules baan? Laat dat weten aan de wijkmanager. 
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8. De bestrating in de Bootstraat en Van ’t Hoffstraat is oud en erg hobbelig. Graag recht leggen. 

Antwoord op inspraakreactie 8: De twee straten maken onderdeel uit van de bouwweg rondom het 

appartementengebouw. Nu dit gereed is pakken we beide straten aan. In de Bootstraat brengen we 

bestaande gebakken klinkers aan en in de Van ’t Hoffstraat komen nieuwe betonstraatstenen. 

 

9. Woningen in de Bootstraat die naast het appartementenblok staan hebben last van inkijk in de 

tuinen. Vooral van de derde verdieping. Kan hier wat aan gedaan worden (door Alwel)? 

Antwoord op inspraakreactie 9: Er is door Alwel bewust gekozen voor de balkons te maken aan de 

zijde Van ’t Hoffstraat en de galerij aan de parkeerzijde. Juist vanwege de inkijk. Alleen op de begane 

grond zijn de buitenruimtes aan de zijde van het parkeerterrein gemaakt.  

Aan deze situatie kunnen wij niets veranderen. 

 

10. Lichtmasten: aub geen lichtmasten vlak voor de woningen (dus op de plekken waar ze 

momenteel ingetekend staan, naast het pad richting het complex). Dit zorgt voor lichtvervuiling 

en hinder van binnen schijnen in de woningen. Daarnaast zijn huidige ledverlichtingen veel te fel 

en passen lichtmasten absoluut niet bij de ‘sfeer’/uitstraling van een park. Graag vervangen 

door grond verlichting, of als het niet anders kan, dezelfde lantaarns als achter het complex. 

Daarnaast lijkt het logischer om de ‘lichtmast’ bij perkje 4 naar ‘onder’ te verplaatsen, zodat er 

voldoende zicht is bij de containers (i.v.m. weggooien maar ook i.v.m. het beperken van overlast 

van derden die vaak afval naast containers plaatsen. Wanneer deze plek goed verlicht is, zal dit 

mogelijk iets meer afschrikken om afval te dumpen.) 

Antwoord op inspraakreactie 10: Het brede toegangspad naar de ingang van de appartementen is 

openbaar gebied. Dit toegangspad moet voldoende verlicht zijn voor de veiligheid. We kiezen voor 

een standaard type lichtmast van 4 meter hoog. Die komen overeen met de lichtmasten in de 

Cornelisstraat en Loofhout.  

Er komen geen lichtmasten langs de half verharde paden in het park. Mensen kunnen ervoor kiezen 

om langs het verlichtte trottoir van de Van ’t Hoffstraat en Lindenbleek te lopen.  

 

11. Is er bewust voor gekozen het park niet ‘af te scheiden’ met een lage heg? Zonder afscheiding 

zal de ‘verleiding’ erg groot worden om honden hun behoefte te laten doen bij het wandelen 

(over de stoep) langs het park. De voorkeur zou zijn om het park wel af te scheiden langs de 

gehele stoep d.m.v. een lage heg. Graag in ieder geval een bord plaatsen dat honden uitlaten in 

het park verboden is.  

Antwoord op inspraakreactie 11: Er komt geen doorgaande heg langs het trottoir van de Van ’t 

Hoffstraat. Tijdens de inspiratieavond van 7 december stelden enkele mensen een doorlopende heg 

voor. Volgens ons houdt dit geen honden tegen. Hondenbezitters weten dat zij in heel Etten-Leur 

hondenpoep moeten opruimen. Bij hondenuitlaatplaatsen hoeft dat niet. 

Als we het parkje gaan aanpakken schuiven we het trottoir ongeveer twee meter op richting de 

rijbaan. Op deze manier vergroten we het parkje waardoor er meer groen komt. De door uw 

gewenste doorlopende heg komt op de plek waar nu het trottoir ligt. En onder dat trottoir liggen 

kabels en leidingen. Als we het trottoir opschuiven naar de rijbaan blijven de kabels en leidingen wel 

liggen. Hierboven kan geen doorlopende beplanting komen. Plantvakken met lage planten met 

ondiepe wortels kunnen wel. Daarom kozen we ervoor om enkele kleinere plantvakken te plaatsen 

boven deze kabels en leidingen. 
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12. Er staan nu drie bomen (met plantvaknummer 6/7/8) die 8 tot 10 meter hoog worden, veel te 

dicht op en recht voor de woningen ingetekend, deze gaan een enorme hoeveelheid lichtinval in 

de woningen wegenemen. Daarnaast blokkeren ze het zonlicht op de terrassen/balkons, zorgen 

voor overlast van bladeren en heeft men straks een boomstam als uitzicht vanuit lichtinval in de 

wo de woning. Deze dus aub verwijderen. Wanneer hier per se een boom moet komen: 1 lage 

boom in het midden van het perkje en dit perkje verplaatsen zodat deze dichter tegen het 'pad' 

(dit pad kan overigens verdwijnen, voegt weinig toe) bij perk 5 aan ligt.  

Antwoord op inspraakreactie 12: We schuiven het plantvak 1 meter op en geven de drie bomen een 

andere plek in dit plantvak. Hiermee vergroten we de afstand van de bomen tot de appartementen. 

We verwachten niet dat de bomen 8 tot 10 meter hoog worden. Die eindhoogte bereiken ze als ze 

alleen staan en voldoende ruimte hebben om te groeien. In het plantvak waar deze drie bomen staan 

is die groeiruimte er niet. Water en voedingsstoffen in de bodem moeten worden gedeeld met andere 

bomen en planten in dit plantvak. 

Het half verharde pad langs perkje 5 maakt onderdeel uit van het wandelen in het park. Dit stuk pad 

zorgt ervoor dat mensen op een logisch wijze van dit park (of pad) gebruik kunnen maken. 

 

13. Mag plantvak 2 kleiner en dan langs de erfgrens een mooie bloembollenrand? 

Antwoord op inspraakreactie 13: We brengen nog geen bloembollen aan. Eerst richten we het park in 

volgens plan met plantvakken en bomen. In de plantvakken komen verschillende planten met 

bloemen. Als dit gereed is bekijken en beoordelen we het park op kleur en diversiteit. Daarna volgen 

eventuele aanpassingen of verbeteringen. 

 

14. De verwijzingen bij de plantbakken missen (d.w.z.: welk soort beplanting komt hierin te staan?) 

Antwoord op inspraakreactie 14: De plantvakken worden voorzien van verschillende soorten planten 

en kleuren. Hieronder volgt het overzicht per plantvak: 

1. Lijsterbesspirea en Vlinderstruik (met kleuren wit en paars) 

2. Verschillende soorten rozen (met kleuren rood, geel en oranje-roze) 

3. Pluimhortensia en Sneeuwbalspirea (met kleuren wit en roze) 

4. Sneeuwbalspirea en Hortensia (met kleuren wit en roze-rood) 

5. Roos (met kleur rood) 

6. Hortensia (met kleuren roze en blauw) 

7. Monnikspeper (met kleur blauw) 

8. Kogelbloem (met kleur wit) 

9. Parelstruik en Wilg (met kleuren rood en wit). 

Nadere toelichting en uitleg van de plantsoorten staan op de gemeentelijke website. 

 

15. Graag naast beide bankjes een afvalbak plaatsen, of twee bankjes aan weerzijde van een 

prullenbak. Wanneer prullenbakken niet gemakkelijk beschikbaar zijn, ontstaat er te 

veel/gemakkelijk zwerfafval.  

Antwoord op inspraakreactie 15: Er komen twee zitbanken en één prullenbak. De prullenbak staat 

aan het begin van het parkje.  

 

 

 


